

SPEED Receives RGC's Funding of HK\$9.4 Million for 11 Projects

The Research Grants Council (RGC) of the University Grants Committee announced the funding results of the Competitive Research Funding Schemes for the Local Self-financing Degree Sector 2020/21 recently. SPEED achieved the best ever results in the exercise, receiving funding totalling HK\$9.4 million for 11 research projects. Prof. C W Leung, Associate Dean (Research) of CPCE, believes that the outstanding results could demonstrate the School's research capabilities and help nurture a better research culture.

Excellent Research Informs Teaching

CPCE has been successful in securing funding from the RGC's Competitive Research Funding Schemes for the Local Self-financing Degree Sector.

"The number of research proposals we submitted in 2020/21 was the highest in recent years, reflecting that more and more academic staff members are actively participating in research. Given the surge in demand for research development in self-financing institutions, we will continue to provide more resources to support academic staff members in making more innovative and breakthrough discoveries in research for the betterment of society. I am confident that our experience and efforts will continue to guide us to strengthen our research capacity and foster a robust and vibrant research culture, thereby enabling the institution to fully develop its potential," said Prof. Leung.

Dr Jack Lo, Director of SPEED, supplemented that research and scholarly activities enable academic staff members to realise their potential and also serve to inform their teaching.

Research Projects Encompass Various Disciplines

The 11 funded research projects span various disciplines, including green energy, environmental science, material science, mechanical science, marketing, business strategy, humanities and social science, language and literature. Supported by the Inter-institutional Development Scheme, SPEED was funded about HK\$0.37 million for a collaboration project "Emerging Research Directions on Adoption of Electric Vehicles for the Development of Smart Cities through Complementary Policy and Green Financing: GBA as the Cluster for Technological Innovation" with The University of New South Wales in Australia.

For the list of the 11 funded projects, please visit: <https://polyu.hk/aCsvr>.



SPEED獲研究資助局撥款港幣940萬元資助11個項目

大學教育資助委員會研究資助局公布 2020/21 年度本地自資學位界別競逐研究資助計劃撥款結果，SPEED 取得歷來最佳成績，共有 11 個研究項目獲批，資助總額高達港幣 940 萬元。CPCE 副院長（研究）梁振華教授表示，這充分肯定了學院的研究實力，並有助營造更好的研究氛圍。

優秀研究促進教學

CPCE 成功取得研資局本地自資學位界別競逐研究資助計劃的撥款。

梁教授說：「2020/21 年度，學院遞交的研究計劃書數目創下新高，反映愈來愈多教員積極參與研究。近年本地自資院校對研究的需求不斷上升，我們將繼續投放資源，大力支持教員開發更多嶄新及突破性的研究成果，惠澤社會。我深信憑藉我們的經驗和努力，學院將進一步鞏固研究基礎，營造更濃厚和多姿多采的研究氛圍，充分發揮優勢。」

SPEED 院長羅文強博士補充指，研究和學術活動有助教員發揮潛能，達到教研相長。

研究項目涵蓋多個領域

十一個獲資助的研究項目涵蓋綠色能源、環境科學、材料科學、機器科學、市場學、營商策略、人文及社會科學、語文及文學等研究領域。SPEED 於跨院校發展計劃中，獲撥款近港幣 37 萬元，支持學院與澳洲新南威爾士大學推行協作項目：「通過公共政策與綠色金融推動電動汽車與智能城市發展的研討：以大灣區為科技創新基地」。

有關 SPEED 獲研資局資助的 11 個研究項目名單，請瀏覽：<https://polyu.hk/xEoqx>。



Prof. C W Leung commends a team of outstanding teaching and research staff at the College.
梁振華教授讚揚學院擁有一群傑出的教研人員。



Research deliverables can enhance teaching effectiveness and keep students' knowledge up to date.
教員的研究成果有助提升教學成效，讓學生汲取最新知識。